
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden hemma hos Birgitta Åkerblom 
Löfgren 2022-06-02 
 
Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Ove Gill ledamot 
Anders Wikman ledamot 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2022-04-13 som godkändes. 
     
4.  Inger rapporterar att vår förenings ekonomi är god. Utbetalningar från förbundet har 
      inkommit. 
 
5. Medlemsantalet är idag 103 personer och tre ansökningar är under bearbetning. 
 

6. Karin presenterar programmet för resten av året. Detta kommer att läggas ut på  
     vår hemsida och distribueras via postutdelning till de som saknar e-mail.  
     Anders J. har skrivit en sommarhälsning till våra medlemmar och även den kommer att  
     läggas ut på hemsidan och delas ut till de som ej har internet. 

7.  Boule kommer framöver att spelas huvudsakligen i Köla. Schema har delats ut och finns  
      även på hemsidan. 
      Resan till Hjo genomförs som planerat 28 augusti till 2 september. Karin, Anders J.,  
      Birgitta och Gunilla ska träffas och göra ett mer detaljerat program. Anders ska ta kontakt  
      med bouleföreningen i Hjo och Birgitta ringer SPF Seniorerna Hjo. 
      Anders W., Lasse Lövgren och Åke Lövgren deltar i SM i boule i Växjö 27-28 augusti. 
      DM kommer att spelas i Filipstad 21 juni. Anmälan till Willy. 
      Tillsammans med PRO Köla ämnar vi söka medel till uppförande av en boulehall i  
      Valfjället. Detta kräver en medfinansiär och därför har 1 miljon kronor sökts från Eda  
      kommun. Budgetberedningen har avslagit detta- Vi avvaktar kommunens svar med  
      motivering till avslaget och avser att kommentera detta genom en insändare i Arvika  
      Nyheter tillsammans med PRO. 
 
  8.  Anders rapporterar från distriktets styrelsemöte 19 maj.  
       Medlemsantalet har sedan föregående möte minskat med 167 personer.  



       En pensionärsallians har bildats i Värmland bestående av PRO, SPF Seniorerna och SKPF 
       för att driva pensionärsfrågor gemensamt. 

        Jan-Erik Svensson SPF Seniorerna Filipstad har utsetts till bouleansvarig. 

  9.  Födelsedagar fram till nästa möte är Kurt Borg 80år 17 juli, Irene Crafoord 85år 24 juli,  
       Per-Arne Andersson 80år 2 augusti och Doris Stolpe 95år 6 augusti. Anders J. kontaktar  
       dem för eventuell uppvaktning. 
                                                                                                                                                                                   
10. Våffelcaféet i Skillingmark återuppstår och kommer att genomföras 2 juli – 7 augusti. 
       Fem föreningar ansvarar för planering och drift varav SPF Seniorerna Edabygden är en av  
       dem. 
       
11.  Vi har påbörjat samarbete med PRO Köla och PRO Järnskog och 17 augusti är vår styrelse  
        inbjuden till SPF Seniorerna Jössebygden. 
 
12. Protokoll från KPTR finns inte utlagda på Eda kommuns hemsida sedan september 2021.  
       Anders J. kontaktar Yvonne Andersson-Gran. 

!3. Styrelsen beslutar att vid samåkning utanför Eda kommun ska det utgå 25kr/mil som  
      fördelas mellan de åkande. 

14. Referat från styrelsekonferens i Arvika 4 maj finns utlagd i SPF-appen. 
      I SPF-appen kan man läsa mer om upplevelsedagen i Fryksta 21 juli där bl.a. Hjärnkoll  
      genomförs. Anders W., Inger och Karin anmäles av Anders J. 
 
15. Vi har önskemål om att det blir möjlighet till en politikerutfrågning inför valet. 

16. Nästa styrelsemöte blir hos Christina onsdag 10 augusti kl.11. 
 

 

        

 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 

 

 

 


